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Legnica, dnia 08 listopada 2021 r. 

  
 

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent Miasta Legnicy 
 
 
 

Z A P Y T A N I E  nr 104/ ZA /21 

 

Dotyczy:  Niskoemisyjnej floty Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego w Legnicy. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy, 

nawiązaując do: 

- Dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady UE 2019/1161 z dnia 20 czerwca 2019 r. zmieniająca 

dyrektywę 2009/33/WE w sprawie promowania ekologicznie czystych i energooszczędnych pojazdów 

transportu drogowego. 

„W celu poprawy jakości powietrza w gminach konieczne jest odnowienie floty transportowej 

poprzez wprowadzenie ekologicznie czystych pojazdów. Ponadto zasady gospodarki o obiegu 

zamkniętym wymagają przedłużania cyklu życia produktu. W związku z tym pojazdy, które spełniają 

wymogi dotyczące ekologicznie czystych pojazdów lub pojazdów zeroemisyjnych w wyniku 

modernizacji, powinny również być zaliczane na poczet osiągnięcia odnośnych minimalnych 

poziomów docelowych w zakresie zamówień publicznych.” 

 

- Szczegółowego harmonogramu niezbędnych inwestycji w celu wdrożenia Strategii rozwoju 

Elektromobilności z 2019 r. 

„Wdrażanie strategii przyczyni się przede wszystkim do redukcji emisji lokalnej szkodliwych substancji 

emitowanych w sektorze transportu oraz do obniżenia poziomu hałasu.” 

 

- Opracowania CleanAir, dziewięciu europejskich organizacji ekologicznych walczących o czyste 

powietrze w miastach Europy 

„Aby obniżyć emisje autobusów miejskich, gminy i przedsiębiorstwa transportowe mają w zasadzie 

dwie możliwości. Pierwsza możliwość to odnowienie floty poprzez sukcesywną  wymianę starych 

pojazdów na nowe, z reguły na pojazdy o zmniejszonej emisji zanieczyszczeń, a tym samym 

zwiększenie ich przyjazności dla środowiska. Druga możliwość to doposażenie istniejącego taboru 

autobusowego pod kątem czystości ekologicznej.” 
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Proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1. Jaka jest procentowa liczba niskoemisyjnych autobusów w zasobach MPK w Legnicy? 

 

2. Jaka jest częstotliwość wymiany taborów? 

 

3. Ile autobusów w Legnicy zostanie wymienionych na niskoemisyjne od 2018 r.? 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie i wskazuję, że podjęty problem 

dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie, co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. 

poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadna zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Z poważaniem 

         Aleksandra Krzeszewska 


